
Artikel 41 vragen 

 

3 april 2025 

 

Betreft: problemen huisartsen Oss  

Via de landelijke en lokale media hebben we kunnen vernemen dat de druk op huisartsen enorm 

groot is. Ook in Oss bestaat er bij sommige huisartsen een gedeeltelijke of complete patiëntenstop, 

zo schrijft het BD op 3 april 2025.  

DDO ziet dat op allerlei vlakken het maatschappelijke leven stilvalt: zo is er niet alleen een 

woningtekort, maar dus ook een huisartsentekort, lerarentekort en zijn er algemene problemen in de 

zorg. Maar tegelijkertijd wordt alles steeds duurder. Deze wetmatigheid werken we zelf door massale 

immigratie in de hand: nog altijd komen er veel mensen binnen die we niet kunnen huisvesten en niet 

kunnen koppelen aan huisartsenposten. Daarnaast heeft het huidige Osse college bewust gekozen 

om een semi-permanent AZC op Osse bodem toe te staan. Dit resulteert in nóg meer vraag naar Osse 

woningen en nóg meer (huisartsen)zorg. DDO ziet tegelijkertijd dat bijvoorbeeld statushouders in Oss 

voorrang krijgen op sociale huurwoningen. DDO vraagt zich af hoe dat zit met de 500 asielzoekers aan 

de Macharenseweg en de statushouders die Oss huisvest i.c.m. met de vastgelopen huisartsenzorg.  

DDO heeft naar aanleiding van de ontstane situatie dan ook de volgende vragen: 

 

  
1. Klopt het dat er ook in Oss een gedeeltelijke en complete patiëntenstop bij huisartsen 

bestaat? 
 

2. Om hoeveel huisartsen gaat het? 
 

3. Hoeveel mensen staan er nu (april 2025) in de gemeente Oss op een wachtlijst voor een 
huisarts? 
 

4. Bestaat er, naast een voorrangspositie van statushouders voor een sociale huurwoning, ook 
een voorrangspositie voor asielzoekers en statushouders voor een huisarts? Zo ja, waarom?  
 

5. Zo nee, hoeveel asielzoekers uit het AZC aan de Macharenseweg staan er op een wachtlijst 
voor een huisarts? 
 

6. Zo nee, hoeveel Osse statushouders die met voorrang een sociale huurwoning hebben 
gekregen, staan er op een wachtlijst? 
 

7. Is het college het met DDO eens dat door een semi-permanent AZC op Osse bodem toe te 
staan ook de problemen rond de huisartsenzorg in Oss nóg verder toenemen? Zo nee, 
waarom niet?  
 

 
 



 

8. Is het college het met DDO eens dat door een semi-permanent AZC op Osse bodem toe te 

staan het college ook de verantwoording heeft de problemen rond de huisartsenzorg in Oss 

op te lossen? Zo nee, waarom niet?  

9. Welke oplossingen ziet het college om de problemen met de huisartsen op te lossen? 
 

 

Graag zien wij de schriftelijke beantwoording aan de fractievoorzitter van Dynamisch Democratisch 

Oss en de raad tegemoet.  

  

  

Frank Duijs      Debbie de Graaff 

Raadslid & fractievoorzitter DDO   Commissielid DDO    


